

FATWA Call Account

All praise is due to Allah, the Cherisher of the world, and peace and blessings be upon the Prophet of Allah, on his family and all his companions

We, the undersigned, are the scholars comprising the Gulf International Bank B.S.C.'s ("GIB's") Shariah Supervisory Board in the Kingdom of Saudi Arabia have been presented with the proposed Call Account ("the Product") for our Shariah review and approval.

Pursuant to the above objective, we have reviewed the following documentation (collectively hereinafter referred to as "the Documents") to ensure that the Product's structure is Shariah compliant:

- 1. Product paper;
- 2. Structure and Process flow;
- 3. Documentation, Terms and Conditions.

We, having reviewed the Documents, hereby rule that the proposed Product is following the principles of Shariah.

Allah Subhanuhuwa Ta'ala knows best.

APPROVED BY:-

Dr. Mohamed Ali Elgari Chairman

Sheikh Nizam Yaqubi Member

Sheikh Rashed Ibrahim Alghonaim
Member



بِشِ مِٱللَّهِٱلرَّحْمَزِٱلرَّحِيمِ

فتوى الهيئة الشرعية بخصوص حساب تحت الطلب

بتاريخ ١٤ جُمادي الأولى ١٤٣٩هـ

الحمدالله وحده والصلاة والسلام على نبينا مجد وعلى آله وصحبه، وبعد:

فإن هيئة الرقابة الشرعية في المملكة العربية السعودية لبنك الخليج الدولي، وبعد وقد تم تقديمها حساب تحت الطلب ("المنتج") لدينا المراجعة الشرعية والموافقة عليها.

وعملا بالهدف السابق، قمنا بمراجعة الوثائق التالية المشار إليها فيما يلي باسم ("المستندات") للتأكد من هيكل المنتج و توافقه مع أحكام الشريعة الإسلامية:

ملخص المنتج.
 هيكل ومستندات والعرض التقديمي
 تفاصيل و الشروط والأحكام.

وبعد أن استعرضنا للمستندات، نقرر هنا أن المنتج يتبع مبادئ الشريعة الإسلامية.

والله تعالى أعلم،

عضو الهيئة: فضيلة الشيخ راشد إبراهيم الغنيم

عضو الهيئة: فضيلة الشيخ نظام اليعقوبي رئيس الهيئة: فضيلة الشيخ د ججد على القرى